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ARTIKEL 47 VRAGEN 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 3 april 2020 
 
Betreft: Art. 47 vragen van Groep Gunther inzake Huur zorgbad Geusseltbad  
 
Geacht college, 
 
Nog steeds slaat de coronacrisis flink om zich heen. Ook is er tot op heden nog geen datum wanneer wij 
weer “normaal” onze dingetjes kunnen doen als voorheen.  
Dat geld ook voor de cliënten die van het zorgbad in het Geusseltbad gebruik maken. Door de maatregelen 
is alles opgeschort tot ????.  
Dat betekent dat voor alle gebruikers van het zorgbad de betaling voor het zwemmen op therapeutische 
basis opgeschort is. Mede door het feit dat zorgaanbieders geen betaling doen als er geen zorg geboden 
wordt. U wel bekend.  
 
Veel onduidelijkheid wordt gemaakt door de tegenstrijdige berichten over het wel of niet betalen of 
opschorten van huur, voor verenigingen als deze omver dreigen te vallen. Ook is niet bekend of er wel of 
niet een of ander fonds hiervoor wordt aangeboord.  
 
Maar wat betekent dit voor alle huurders van het zorgbad. Gezien de situatie rond alle gebruikers van het 
zorgbad hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Bent u het met ons eens dat de nu bekendgemaakte regelingen tegenstrijdig zijn en voor onzekerheid 

bij de mensen van het zorgbad zorgen?  
2. Bent u zich bewust dat, men in deze situatie waarin gebruikers afhankelijk zijn van zorgaanbieders die 

nu ook niet tegemoetkomen in betaling voor het zwemmen, er geen inkomsten zijn als er geen dienst 
geleverd wordt? 

3. Bent u het met ons eens dat het wachten op een eventuele landelijke regeling die notabene afhankelijk 
is van het eventueel oprichten van een fonds door de overheid, voor de gebruikers van het zorgbad 
betekent dat er geen inkomen is en deze moet omvallen vanwege het opschorten van de huur? 

4. Bent u het met ons eens dat dit ten alle tijden moet worden verhinderd vanwege het grote nut wat de 
gebruikers ondervinden tegen hun klachten (en hun helpt aan de maatschappij mee te kunnen doen) 
door gebruik te kunnen maken van het zorgbad? Zo ja waarom is er dan geen duidelijkheid dat deze 
club mensen vrijgesteld wordt van huur die ze moeten betalen (achteraf) voor niet geleverde diensten? 
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5. Bent u bereid om met de organisaties van alle verenigingen voor therapeutisch zwemmen in gesprek te 
gaan en duidelijkheid te verschaffen en opheffing van de (achteraf) betaling van huur? 

6. De uitkomst van dit gesprek te delen met de gemeenteraad Maastricht. 
 

Wij zien uw reactie graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
John Gunther, Monique Martens, Judith Tiber 
Groep Gunther  


